
OBEC  CHRTNÍČ 

Zápis z jednání zastupitelstva obce ze dne 20.5.2015 

 

 

Jednání zastupitelstva zahájeno v 19:00 hod. 

Na jednání přítomno 7 zastupitelů. 

 

 

Program: 

 

1. Starosta obce, dále předsedající, zahájil zasedání zastupitelstva návrhem na doplnění a 

schválení programu následně: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje program jednání na dne 20.5.2015 doplněný o výše 

uvedené body takto: 

 

1. Schválení programu zasedání 

2. Strategie rozvoje MAS 

3. Provoz na místních komunikacích 

4. Skládka na místě pálení čarodějnic 

5. Postup úprav okolí budovy OÚ 

6. Svazek obcí Haberska 

7. Pronájem pozemku 

 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedeným bodům vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 

 

2. Předsedající seznámil zastupitelstvo s žádostí MAS Královská stezka o schválení 

Strategie komunitně vedeného místního rozvoje území místní akční skupiny Královská 

stezka o.p.s. na období 2014-2020 na svém správním území. 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedenému bodu vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Chrtníč schvaluje Strategii komunitně vedeného místního 

rozvoje území místní akční skupiny Královská stezka o.p.s. na období 2014-2020 

na svém správním území. 

 



 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.2-20-5-15 bylo schváleno. 

 

 

3. Předsedající informoval zastupitele o zvýšeném průjezdu kamionů se dřevem na cestě 

k Okrouhlíku. V zatáčkách již došlo vlivem těžkých vozidel k poškození asfaltu- 

praskliny a trhliny v krajích vozovky. Předsedající navrhuje na konci komunikace u 

hájenky umístit závoru tak , aby byl průjezd vozidel znemožněn. Zároveň navrhuje 

zahájit jednání na Odboru dopravy MÚ H. Brod, o osazení dopravního značení, které 

by provoz na místních komunikacích upravovalo. 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedenému bodu vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelé souhlasí s umístěním závory na místní komunikaci u hájenky 

Okrouhlík a souhlasí s případným trvalým  osazením místních komunikací 

dopravním značením. 

 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.3-20-5-15 bylo schváleno. 

 

4. 

Předsedající seznámil zastupitele s návštěvou pracovnice AOPK Havlíčkův Brod, 

tato velmi negativně hodnotila stav v místě pálení čarodějnic, na hromadě se totiž 

nenacházelo jen dřevo určené ke spálení, ale spousta dalšího domovního odpadu. 

Upozornila na výši pokuty , která by obci hrozila v případě, že nebude sjednána 

náprava a černá skládka nebude odstraněna. Předsedající proto navrhuje vydat 

zákaz ukládání jakéhokoli materiálu na místě pálení čarodějnic. Dřevo určené 

k pálení čarodějnic bude možné na uvedeném místě shromažďovat pouze 

v období od 1.3 do 30.4. 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedenému bodu vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

 

Návrh usnesení: 

S okamžitou platností se zakazuje umisťovat a skládkovat jakékoli předměty na 

místě pálení čarodějnic. Dřevo určené ke stavbě hranice k pálení čarodějnic je 

dovoleno na místo pálení umisťovat v období od 1.3. do 30.4.  

  

 



Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.4-20-5-15 bylo schváleno. 

 

5. 

 

Předsedající seznámil zastupitele s postupem úprav před budovou OU. Na základě 

předložených cenových nabídek je nejlevnější nabídkou na výsadbu a  ozelenění 

prostoru nabídka firmy Málková. Firma Málková  však není schopna realizovat 

výstavbu zpevněné plochy v námi požadovaném provedení, pouze štěrkovou plochu. 

Předsedající tak navrhuje provést pokládku zámkové dlažby firmou AQUA- INVEST 

Praha spol.s.r.o,  souběžně při výměně oken na budově OÚ. 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedenému bodu vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje provedení výsadby zeleně  před budovou OÚ firmou p. 

Málkové a výstavbu zámkové plochy firmou AQUA- INVEST Praha spol.s.r.o. 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Usnesení č.5-20-5-15 bylo schváleno. 

 

6. 

Předsedající seznámil zastupitele s přípravou Gastrodne  v Habrech, na jehož pořádání 

se obec podílí v rámci členství ve Svazku obcí Haberska. Obec Chrtníč se bude podílet 

na přípravných pracech před zahájením a po ukončení festivalu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.6-20-5-15 bylo schváleno. 

 

 

 

7. 

 

Předsedající seznámil zastupitele se žádostí p. Milady Prosové o pacht /pronájem 

pozemku p.č. 474/1 v k.ú. Chrtníč o výměře 33m2 jehož záměr schválilo zastupitelstvo 

obce Chrtníč na svém zasedání dne 20. března  2015. 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedenému bodu vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 



 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje pacht pozemku  p.č. 474/1 v k.ú. Chrtníč o výměře 33m2 p. 

Miladě Prosové. 

 

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Usnesení č.7-20-5-15 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

Zapsal : Roman Čálek                                        Roman Čálek 

                                                                             starosta obce 

 

 

 

Ověřil :  

 

 

 

 

              

 


